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Ученик: Постоянно прекарвам много време в напердашване и викане по 
хиперактивни, буйни деца. Прекалено ли реагирам? 

Учителят: Трябва да подобрим начина, по който възпитаваме децата. Ако 
установите, че викането и напердашването не работят, тогава трябва наистина да 
подобрите подхода си. Нека ви кажа, че те са също индивиди. Въпреки че са 
ваши синове и дъщери, след един живот никой не разпознава другия. Това, което 
им дължите, трябва да бъде върнато! Може да не вярвате на това, което казвам, 
но някои хора са толкова изгубени в объркването на обикновените хора - те са 
много привързани към тези неща. Те оказват толкова голям натиск върху децата 
си, надявайки се, че ще преминат приемните изпити и ще отидат в колеж. Нека 
ви кажа обаче, че ще им дължите много. В бъдеще това ще бъде обърнато – те 
ще бъдат ваши родители и ще правят същото с вас. Това е въпрос на подход. Ако 
отглеждате деца, но не ги възпитавате, това е извършване на лошо нещо и ще им 
дължите за това. 

Ученик: Какво означават Разтварящо се Тяло и Изплащащо Тяло? 

Учителят: Няма да ви кажа за това. Това са термини, използвани за 
дефиниране на неща в Будизма. Включих науката за човешкото тяло в моите 
учения и не може да бъде по-ясно. Сега се говори за три души и седем духа и 
други подобни. Нека ви кажа, че те говорят твърде неясно. Колко неясно? 
Вашите сърце, черен дроб, бели дробове и други вътрешни органи, вашият 
главен мозък, мозъкът, всички ваши кръвоносни съдове и клетки – те всички 
имат вашия образ. Кой знае какво имат предвид, когато говорят за трите души и 
седемте духа. Предната половина на тялото ви, задната половина на тялото ви и 
вашите ръце и крака всички имат вашия образ. Какво мислите, че имат предвид? 
Мисля, че те са твърде неясни. Тук обяснихме нещата най-ясно. 
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Ученик: Когато правя упражнението „Укрепване на божествените сили“, 
долната част на корема ми понякога се полюшква вълнообразно. Подобно е на 
регулирането на дишането, което изпитвах, когато правех други чигонг 
практики в миналото. 

Учителят: Да, ще бъде  така. Просто правете упражненията нормално и не 
се тревожете за това; това е състояние. В началото, когато Дафа регулира 
дишането, то е автоматично. 

Ученик: Защо е така, че след изпълнение на упражненията едната ръка се 
усеща гореща, а другата се усеща хладна? 

Учителят: Това е нормална реакция. Дао школата говори за ясното 
разделение на ин и ян. Може би тази страна е гореща, а онази страна е хладна, 
или може би онази страна е гореща, а тази страна е хладна – това са все 
нормални състояния. Всякакви видове състояния ще възникнат. 

Ученик: Когато се изпълняват упражненията на Фалун Дафа, се изисква 
езикът да докосва небцето. Ами ако имам уста пълна със зъбни протези, които 
блокират небцето ми? 

Учителят: Това няма значение. Няма значение дори ако сте инсталирали 
железни зъби, камо ли зъбни протези. Една оловна пластина не би могла да го 
отдели, тъй като това, което култивираме, е енергия. Когато бях в Пекин, хората 
идваха да правят научни експерименти с мен. Накараха ме да държа рентгенов 
филм, който беше запечатан между няколко слоя оловни пластини и няколко 
слоя черна хартия от външната страна. Когато проявиха рентгеновия филм след 
това, имаше отпечатък от ръката ми върху него. Имаше отпечатък от ръката ми. 
Това показва, че дори оловна пластина не може да блокира енергия. Ние не 
практикуваме, за да получим чи, а именно тези, които практикуват, за да получат 
чи, трябва да се притесняват за това или онова. Някои хора ме питат дали трябва 
да избягваме вятъра. Дори да има буря със сила десет бала, докато сте в 
състояние да останете изправени, можете да продължите и да правите 
упражненията, тъй като нищо няма да бъде изгубено. Няма да загубите никаква 
енергия от това. Чи е това, което обикновено се губи. 

Ученик: Когато седя с кръстосани крака, вярно ли е, че ако краката не ме 
болят, това не работи? 

Учителят: Не непременно. Нашата школа за практикуване не разчита само 
на този метод, за да елиминира карма. Ние поемаме по пътя на закаляване на 
вашия шиншин в обществото на обикновените хора. Разбира се, физически 
трябва да понесете някои неща. Говорил съм за това преди – тя не разчита 
изцяло на култивиране в медитация. 
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Ученик: Ако дете на възраст под шест години неволно е видяло 
изображения върху символа на  Фалун, ще се отвори ли неговото или нейното 
Трето око? 

Учителят: Ако ги е видяло неволно, няма да го разбере, дори ако Третото 
око е било отворено. Често, след като Третото око на дете се отвори, то не му 
обръща внимание. Когато види нещо, то си мисли, че всички могат да го видят 
като него. То е много невинно и няма да му обърне никакво внимание. 

Ученик: Детето ми изучаваше Фалун Дафа на Учителя и прие ученията на 
Учителя, но не прави упражненията добре. Ще бъде ли Фалун все още там? 

Учителят: Ако той не прави упражненията добре и не следва изискванията 
на Фалун Дафа, тогава как можете да кажете, че е приел моите учения? Ние не 
даваме просто Фалун нехайно на обикновен човек. Независимо дали е възрастен 
или дете, те всички трябва да следват стандарта на Фалун Дафа. Но децата са 
много невинни. Щом детето ви го е изучавало, въпреки че на повърхността не е 
изпълнявало упражненията добре, неговият шиншин се е променил, тъй като Фа 
се е вкоренил в сърцето му. 

Ученик: В бъдеще Учителят няма да провежда повече семинари. Ще можем 
ли все още да виждаме Учителя? 

Учителят: Въпреки че не провеждам повече семинари, аз не съм дошъл от 
уединена планина или дълбока гора и няма да изчезна в планините. Тези, които 
се култивират добре, могат да ме виждат всеки ден. Дори и да не можете да ме 
видите, аз все още съм там. 

Ученик: Когато сме практикували до ниво отвъд състоянието на 
Млечнобяло тяло, ще имаме ли свръхестествената способност да усещаме 
телата на другите с нашите собствени? 

Учителят: Говорил съм за това – това не е свръхестествена способност. За 
огромното мнозинство от вас тук, които присъстваха на моя клас, преминахте 
етапа на Млечнобяло тяло, преди дори да сте имали възможност да го 
почувствате. Всъщност аз ви повдигнах и след това ви тласнах напред към друг 
етап. Ако трябваше да практикувате и да преминете през този процес сами, 
щеше да ви се наложи да практикувате цял живот. Аз приключих да го правя за 
вас за осем дни. Пробивът в нивата ви беше толкова бърз, че премина, преди 
дори да сте го почувствали. 

Ученик: Когато правя медитацията, щом очите ми са затворени, искам да 
гледам изображението на вътрешните енергийни канали и каналите, движещи 
се в тялото ми. Това неподходящо ли е от гледна точка на Фалун Дафа? 
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Учителят: Ако виждате образи, тогава просто Третото ви око е отворено. 
Това е нормално. 

Ученик: Аз съм в същата стая с едно новородено бебе. Ще имат ли 
енергията на Фалун, излъчвана от нашия Дафа, и енергийните механизми в 
тялото ми някакво въздействие върху Третото око на новороденото бебе? 

Учителят: Не трябва да бъдете привързани към тези неща. Що се отнася до 
децата и новородените бебета, просто се придържайте към това, което се случва 
естествено. Каквото трябва да бъде придобито, ще бъде придобито, а каквото не 
трябва да бъде придобито, няма да бъде. Третото око на децата обикновено е 
отворено. 

Ученик: Ще отида в Хонконг много скоро. Вашето Тяло на Закона ще 
закриля ли мен, вашия ученик? 

Учителят: Няма значение, ако отидете в Хонконг, в Америка или дори на 
луната или слънцето. Моето Тяло на Закона ще може да ви защити. Но не се 
привързвайте към това – единствено в името на вашето самоусъвършенстване 
моето Тяло на Закона се грижи за вас. 

Ученик: От древни времена единственият път за култивиране, за да 
станеш безсмъртен или Буда, е бил единственият път на Великият Път на 
Златния Дан. Как е свързано това с онова, което наричате главна душа (джу 
юеншън)? 

Учителят: Това е просто каквото сте разбрали. Този единствен Път на 
Великият Път на Златния Дан, за който хората са говорили от древни времена, е 
това, за което обикновените хора говорят. Всички в небесата знаят, че моят 
Фалун Дафа е най-добрият Фа. Разбира се, има други пътища за 
самоусъвършенстване – това е изключително мистериозно и задълбочено. Как 
биха могли хората да разберат такива неща? 

Ученик: Без значение кое упражнение практикувам, винаги се усеща сякаш 
има много чи и кръв, кръстосващи се и течащи в мозъка ми. Дали това е Фалун, 
който се върти, или е Фалун, настройващ неща в главния ми мозък? 

Учителят: Всеки вид състояние ще се появи в тялото на практикуващия, 
хиляди и хиляди състояния – толкова много, че не могат да бъдат преброени. Не 
можем да говорим за всяко отделно събитие; нямаме време да обсъждаме всяко 
едно от тях. Ако искате да практикувате, просто гледайте на това като на добро 
явление и не се притеснявайте за това. Може да имате едно състояние днес, и 
някакво друго утре, но трябва просто да гледате на това като на нещо добро. И 
всъщност всичко това е просто, че тялото ви се коригира. Но какво да кажем за 
тези колебливи мисли, които имате? Привързаности ли са? Можете ли да 
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практикувате, ако сте толкова страхливи? Можете ли да го преодолеете? Не е ли 
това всъщност създаване на предизвикателства за вас самите? Как ще се 
отървете от привързаностите, които възникват? Може би причината това да се 
случи е, за да се отървете от тази привързаност, докато сте в това състояние. 

Ученик: Дали петте позиции на ръцете по време на медитация имат 
имена? 

Учителят: Позициите на ръцете, които се изпълняват в движение, нямат 
определени имена. 

Ученик: Дали позицията на ръцете Великият лотосов цвят е една от 
позициите на ръцете или е общото наименование за петте позиции на ръцете? 

Учителят: Позицията на ръцете Великият лотосов цвят е една определена 
позиция на ръцете. 

Ученик: Колко висока е вашата гонг сила сега? Изпитвал ли сте лично това, 
за което говорихте по време на лекциите си? 

Учителят: Изпитал съм толкова много неща. Ако, да речем, имам един ярд, 
десет ярда или сто ярда, то това, което съм ви разкрил, не е дори един инч от 
него – не ви е позволено да знаете твърде много. Истинските майстори не се 
перчат. Това, което преподавам тук, е този Фа и вие трябва просто да се държите 
според този Фа. И мога да ви кажа, че никой, който истински се култивира 
според този Фа, не си е навлякъл никакви проблеми, така че просто давайте и се 
самоусъвършенствайте. В миналото, на лекцията в Гуейджоу, казах нещо. Някой 
ме попита: „Учителю, колко високо е нивото ви?“ Аз казах: „Просто давайте и се 
самоусъвършенствайте. Откакто преподавам Фа публично – всъщност дори 
преди да изляза пред обществеността – нищо не е успяло да ме помръдне“. 
Просто защото казах това, един човек на триста години от този район дойде да 
ме предизвика от завист. В крайна сметка той беше затрит. Въпреки че се беше 
култивирал до триста години, този Дафа, който се преподава на обществеността, 
не е шега и на никого не е позволено нехайно да се намесва в него. В крайна 
сметка той разбра, че спасявам хора, но беше твърде късно за него. Фа не 
можеше да му позволи да продължи нататък. 

Ученик: Докато правя седящата медитация, понякога чувствам, че ставам 
по-голям, а понякога по-малък. 

Учителят: Това са все добри неща. Щом човек започне да практикува, 
неговата главна душа ще има енергия, която да го изпълни, и той може тогава да 
се промени. Когато се разширява, той ще се чувства много голям. Но това ваше 
тяло от плът не се променя, промяната е в друго тяло и той е този, който се 
чувства сякаш е много голям. Той може също да се свие и да стане много малък. 

5 
 



Всъщност всичко това е съвсем нормално и не искам да обяснявам тези явления. 
Има много различни състояния, повече от хиляди и хиляди от тях. 

Ученик: Докато правя упражнението „Укрепване на божествените сили“, 
цялото ми тяло се клати или една част се клати. Мога ли все още да 
практикувам? 

Учителят: Ако клатенето ви е като треперене от страх, тогава може би е 
замесено някакво обладаване от животно или дух, и то се страхува. Ако това е 
нормално, бавно поклащане на тялото, тогава може би това е енергийният поток, 
промиващ енергийните канали, но не бива да се клатите заедно с него. 

Ученик: Има двама души, които учиха Фалун Дафа от ветерани ученици за 
период от два месеца. Сега, докато правят упражнението „Укрепване на 
божествените сили“, те имат усещането за чи и с това всякакви движения се 
появяват. 

Учителят: Това е демонична намеса – побързайте и се отървете от тези 
самопредизвикани движения! Винаги, когато някой прави движения, които не са 
от Фалун Дафа, докато е в състояние на покой – разбира се, говоря за истински 
самоусъвършенстващи се във Фалун Дафа – ако вашите движения не са от 
Фалун Дафа, трябва да побързате и да се отървете от тях! Всички ме виждате да 
изпълнявам големите позиции на ръцете и искате да ги научите; някои хора 
чувстват, че също могат да изпълняват позициите на ръцете, след като опитат. 
Нека ви кажа, че това е много вероятно да са демони, които ви се намесват, тъй 
като моето Тяло на Закона определено не би ви научило на тези неща. И това е 
особено вярно за онези, които са въвлечени в друга практика – ако тази ситуация 
се появи, това със сигурност е намеса. 

Ученик: След като започнах да посещавам семинара, чух силен шум в 
едното си ухо, а от другото изскачаше чи. По-късно, когато си легнах да спя, 
чух музика. Какво се случи? 

Учителят: Това е просто отварянето на Небесното ви ухо. Небесното ви ухо 
е било отворено, отворено с взрив от експлозия. 

Ученик: Главната душа и подчинената душа са част от тялото. Тъй като 
главната душа трябва да умре накрая така или иначе, не е ли добре да се 
позволи на подчинената душа да завърши самоусъвършенстването? 

Учителят: Добре е, и в миналото ето как хората са се култивирали едно 
поколение след друго. Но [ако ще правите това], не трябва да практикувате 
нашия Фалун Дафа, трябва да практикувате нещо друго. Дори и да практикувате 
Фалун Дафа, няма да получите нищо. Това е, защото това наше нещо се дава на 
главната душа. Кой би казал, че главната душа може да умре? Главната душа не 
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може да умре. Но трябва да кажа, че сте ужасно щедри тук: бихте се оставили да 
умрете и бихте позволили на подчинената душа на помощния дух да се 
култивира. Мисля, че някой с обладаване от животно или дух е написал този 
въпрос.    

Ученик: Чух ветерани практикуващи да казват, че има Фалуни, които се 
въртят по целите им тела, но аз само усещам един в долната част на корема 
си. Мога ли и аз да имам толкова много? 

Учителят: Има голяма привързаност тук. Причината да имат много Фалуни 
е, че настройвам телата им, но само един им е даден, за да го запазят. Вашите 
ситуации вече са изключително необикновени. Нека ви кажа, че може да се 
виждате как слушате Фа, но има много други хора, които не можете да видите, 
които са тук и слушат Фа. Когато започнаха, те не вярваха в силата на Дафа и как 
тази наша практика позволява на човек да напредва толкова бързо. Когато моите 
ученици пътуваха с мен с влак веднъж, някои Даоистки самоусъвършенстващи 
се от планините, които видяха моите ученици, го намериха за почти немислимо. 
Те ме попитаха колко време тези ученици са изучавали и аз казах, че някои са 
изучавали половин година, а някои една година. Попитах: „Как са моите 
ученици в сравнение с вас?“ Те казаха: „Няма повече от шепа, които могат да се 
равняват с тях“. И тези хора се бяха култивирали в продължение на стотици 
години или дори повече от хиляда години. Трябва да помислите за това, което ви 
дадох. Някои [от Даоистите] казаха, че им се иска да седнат и да започнат да 
плачат – не бихте ли искали и вие да плачете [в тази ситуация]? 

Ученик: Когато седя с кръстосани крака и правя упражнението „Укрепване 
на божествените сили“, краката ме болят много в началото. В кой момент от 
самоусъвършенстването ми краката ще спрат да болят? 

Учителят: Когато се култивирате до състоянието да нямате повече карма. 

Ученик: Не мога да усетя Фалун, който Учителят е инсталирал в долната 
част на корема ми. Трябва ли да участвам в още няколко семинара, преди да 
може да бъде напълно инсталиран? 

Учителят: Някои хора просто не усещат нищо, докато някои са доста 
чувствителни – просто варира. Няма значение дали усещате нещо, или не; 
никой, който истински се култивира във Фалун Дафа, няма да бъде забравен. 
Вашето разбиране е неправилно. Тези, които изучават самостоятелно и истински 
се култивират, могат да постигнат всичко това. Също така, няма такова понятие 
като да бъде инсталиран напълно, или не. 

Ученик: Дали учениците, които са посетили само един семинар, постигат 
същите неща като онези, които са посетили повече от един семинар? 
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Учителят: Да, няма да им бъде дадено дори малко повече. Много от нашите 
ученици, които посещават семинара многократно, отново и отново, не са тук, за 
да спечелят нещо. Те са тук, защото стигат до ново разбиране всеки път. Те 
идват, за да изучават Фа и да слушат Фа, тъй като знаят, че този Фа е скъпоценен 
– те не са тук, за да спечелят нещо. Ако беше нещо, при което някой получава 
малко повече всеки път, когато дойде на семинара, е, казано на шега, това би 
било доста алчно [от тяхна страна]. 

Ученик: Как да защитим децата, чието Трето око е отворено? 

Учителят: Нашите ученици на Фалун Дафа, младежите сред нашите 
ученици или дете под вашите грижи, което е получило Фалун или чието Трето 
око е отворено – не бива нехайно да казвате тези неща на онези, които не се 
самоусъвършенстват. Също така не бива нехайно да разказвате на съучениците 
или на учителите на детето ви в училище или детето ви няма да има никакво 
спокойствие. 

Ученик: За тези хора, които са живели в свят като този, могат ли душите 
им да бъдат оставени без следа и да бъдат възстановени до първоначалната си 
чистота без никакви несъвършенства? 

Учителят: Това може да се случи и вие можете да надминете своя произход. 
Разбира се, ако искате да се култивирате до това ниво на чистота сред 
обикновените хора с един изстрел, не е достатъчно просто да разчитате на 
собствената си сила. В последния момент всички ваши останали неща и лоши 
елементи ще бъдат премахнати. Чин е нещо, което физически съществува. 
Трябва да го изкултивирате и трябва да промените себе си по отношение на 
мисленето си, за да предотвратите повторното му формиране. Последната 
останала частица ще бъде цялата премахната за вас, по което време вие сте 
пречистени, ставайки изключително чисти. Самоусъвършенстването се отнася 
до съзнанията на хората, до промяната на начините им на мислене. Колкото 
чисти са вашите мисли, това е вашият Статус на достижение. След постигането 
на Съвършенство, мислите ви напълно ще се усъвършенстват до начина на 
мислене на това ниво и вече няма да имате човешкия начин на мислене. 

Ученик: В кое тяло влиза главната душа накрая? В какво състояние е 
другото тяло? 

Учителят: В кое тяло влиза главната душа? Тялото, което култивирате, е 
изцяло ваше. Телата от други измерения са едно същество, първо на първо – 
всички те са вашето едно тяло. След като вашето тяло от плът се преобразува във 
високоенергийна материя, няма такова понятие като тела в други измерения. 

8 
 



Ученик: След като отидох в Голямата зала на храма Шаолин, Фалун в 
долната част на корема ми бързо се завъртя обратно на часовниковата 
стрелка. Какво се случи? 

Учителят: Въртенето по посока на часовниковата стрелка и обратно на 
часовниковата стрелка, са все нормални. Това е наистина добро място, много 
добър храм. Разбира се, няма да говорим за състоянието на онези монаси, които 
се самоусъвършенстват сега. Това, за което говорим, е, че храмът е много добър 
храм. 

Ученик: Когато изпълнявам позицията за упражняване “Държане на 
колелото от двете страни на главата”, винаги чувам звънене в ушите си. 

Учителят: Точно така. “Държането на колелото от двете страни на главата” 
може да отвори ушите на хората. Някои хора си мислят: „Това е чудесно, просто 
ще правя това всеки ден.“ Това е привързаност! Не обичам да казвам на новите 
ученици такива неща, защото е лесно за тях да развият привързаност към тях. 
След като се привържат, те ще бъдат запушени. 

Ученик: Преди да практикувам Фалун Дафа, сънувах, че се издигам в 
небето, летя наоколо в небето и влизам в земята. Това е, което видях. Беше ли 
това моята подчинена душа? 

Учителят: Не, не е била. Ако съзнанието ви е летяло в небето, то това е била 
вашата главна душа, която е напуснала тялото. Където и да е съзнанието ви, това 
е където сте вие. Ако казвате, че сте се видели да летите в небето, докато сте 
седели там, тогава това е било вашето подчинено съзнание, което е летяло. 

Ученик: Веднъж, след като правих седяща медитация в продължение на 
половин час, цялото ми тяло се стегна и исках да положа много усилия. Тогава 
се свих на топка и направих упражнението с всичко, което имах. Какво се 
случи? 

Учителят: Не се притеснявайте за това. То е свързано с вашето същество от 
миналото. Не се притеснявайте за това, просто продължавайте да правите 
упражненията. 

Ученик: Когато извършвам електрозаваръчни работи, влизам в контакт с 
дим, прах и светлините на електрическа дъга. Имат ли те някакъв ефект върху 
тялото ми? 

Учителят: Това няма значение за практикуващи. 

Ученик: Първия ден, в който правих упражненията, усетих как кръгъл 
предмет влиза в корема ми отвън и след това бавно се придвижва към пъпа ми. 
Дали това е Фалун, инсталиран от Учителя? 
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Учителят: Практикуващите не трябва да се занимават с тези въпроси. Не 
мога да обясня всеки вид ситуация. Не добавяйте към вашите привързаности. 

Ученик: Купих календар на някакъв чигонг майстор и една негова книга. 
Мога ли да изложа календара или да чета книгата в същата стая, където е 
изображението на Учителя? 

Учителят: Не, защото можете само да се култивирате по един път. Дори и да 
е истински чигонг майстор, наистина добър чигонг майстор, нека ви кажа, че той 
няма силата да се отърве от нещата на злите демони и изкривените пътища, така 
че трябва да се пригоди към тях. Ето защо някои практики включват тези неща. 
Въпреки че той самият може да практикува праведна практика, той не може да 
направи нищо по въпроса и не може да контролира какво дава на 
обществеността. 

Ученик: Могат ли тези, които работят дълги периоди от време на кораби, 
да постигнат същите резултати, когато се култивират във Фалун Дафа? 

Учителят: Същото е. Същото е да правите упражненията в открито море 
или на река. 

Ученик: Когато практикуващите се хранят, могат ли просто да се хранят, 
докато са доста сити, стига да имат достатъчно сили да продължат? 

Учителят: Да се хранят, докато са доста сити? [Питате дали трябва да ядете, 
докато] сте доста сити или напълно сити. Ако искате да ядете, докато сте 
напълно сити, можете да продължите. Защо оставяте малко място? Ако беше 
време на глад, тогава щеше да е добре, ако ядяхте малко по-малко. Тялото ви все 
още практикува в Закона в Трите свята и все още се нуждаете от нещата на 
Закона в Трите свята, за да ви дадат храна. В противен случай не би ли умряло 
тялото ви? Докато не бъдете заменени от високоенергийна материя, как бихте 
могли да не ядете? Добре е за вас да се храните добре, стига да не сте 
привързани към това. 

Ученик: Могат ли тези, които изучават Фалун Дафа, да имат домашни 
любимци? 

Учителят: Буда школата се придържа към това да не убива и да не отглежда, 
а може би и Дао школата мисли по този начин. Но има характеристики на Дао 
школата, където те имат животни със способности, костенурки и други подобни. 
На изключително високи нива те имат едно или две, които да защитават Фа, но 
трябва да изберат изключително добри. Тъй като тези неща са с човека, когато 
практикува, с повишаване на нивото му за тях е лесно да постигнат някои 
специални способности. Щом постигнат специални способности, тъй като не се 
интересуват от шиншин, те ще вършат лоши неща и ще се превърнат в демони. 
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Ученик: Нощем, когато практикувам сам със затворени очи, когато си 
помисля как наоколо е много тихо, се чувствам наистина уплашен. 

Учителят: Нека ви кажа, Фалун Дафа вече е известен навсякъде във всяко 
измерение. Тъй като Фалун Дафа се разпространява в обществото на 
обикновените хора, има много видове объркани неща и неща от много 
измерения, които искат да погледнат – те са странни и необичайно изглеждащи, 
има ги всякакви. Когато практикувате, те ще дойдат и ще ви гледат, а вие сте 
толкова уплашени, че усещате как косъмчетата по ръцете ви настръхват. Но 
помнете, че моето Тяло на Закона е там и никой не може да ви нарани, те просто 
искат да погледнат. Защо се чувствате наистина уплашени? Това е, защото 
вашата подчинена душа ги вижда и е доста уплашена. Всъщност това няма 
значение изобщо. 

Ученик: Какво представлява Раят на Фалун? 

Учителят: Чували ли сте за Рая на Върховното блаженство? Раят на Фалун е 
дори още по-красив. 

Ученик: Ако знам, че има кармични дългове сред членовете на семейството 
ми, как трябва да живеем заедно? Как трябва да бъде изплатен дългът? Как 
трябва да бъдат върнати минали услуги? 

Учителят: Няма как да знаете такива неща. На другите не им е позволено да 
знаят тези обикновени неща. Само след като самоусъвършенстващите се 
достигнат Съвършенство, те ще знаят. Не трябва да сте привързани към тези 
неща повече. Всеки има своя съдба; просто приемете предопределените връзки. 

Ученик: Как трябва да се грижим за хората с увреждания? 

Учителят: Защо ме питате за неща на обикновените хора? Бихте ли ме 
попитали и как да се грижите за родителите си или как да се грижите за децата 
си? Това са все неща на обикновените хора. Аз преподавам Фа и неща за 
култивиране до високи нива. Като се има предвид това, ако на хората с 
увреждания им е твърде лесно, тогава те не могат да изплатят кармата си. В 
следващия живот те може да са с увреждания отново. 

Ученик: Ако човек получи неправилни заповеди от началниците си, как 
трябва да се справи с това? 

Учителят: Това са все неща на обикновените хора. Що се отнася до това 
какво практикуващите трябва да правят, просто следвайте изискванията на Фа. 
Всяка ситуация може да има връзка, която я е причинила. Въпреки че не смятате, 
че е правилно, може би всъщност е правилно. Той е шефът, така че просто 
правете добре каквото и да ви каже да правите. Разбира се, ако той ви каже да 
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убивате хора или да извършвате палежи, или ви каже да правите лоши неща, 
тогава със сигурност не трябва да го правите. Не можете да правите неща, които 
са погрешни, когато става въпрос за принципни въпроси; въпреки всичко, 
стандартът за това, как определяме един принципен въпрос, е различен. 

Ученик: Когато практикуващ направи нещо нередно неумишлено, знае ли 
Тялото на Закона на Учителя за това? Ще го накаже ли Тялото на Закона? 

Учителят: Разбира се, че ще знае. Ако сте се култивирали доста добре, в 
този момент той ще се опита да ви просветли по въпроса. Може би ще има 
незабавно кармично възмездие, така че да можете да изплатите кармата, 
създадена от вашето злосторничество. Ако не сте се култивирали добре, той 
може да не ви накаже, защото вижда, че не отговаряте на стандарта и че сте 
постоянно такива. Не може винаги да бъдете карани да плащате дълговете си на 
момента и да има незабавно кармично възмездие, когато и да се случи, отново и 
отново. Просто няма да стане да опитвате да повишите разбирането си по този 
начин и не е позволено да го правите по този начин. 

Ученик: Бихте ли ни показали вашите Фалун и Тяло на Закона? 

Учителят: Какво друго искате да видите?! Това за обикновените хора да го 
видят ли е?! Вашето мислене излъчва такава лоша привързаност – да можеш да 
видиш Буда означава, че човекът вече има статус на достижение. Звучи ли това 
като въпрос, зададен от практикуващ? Ако всичко беше видяно, тогава нямаше 
да има никакво просветление повече и самоусъвършенстването нямаше да бъде 
позволено. [Ако молбата ви бъде удовлетворена], в добавка към това, че ще 
съсипе вас, няма ли това да съсипе и много други? 

Ученик: Когато правя упражнението „Подсилване на божествените сили“, 
понякога главата ми се движи. 

Учителят: Не й позволявайте да се движи, така трябва да бъде. Трябва да се 
отпуснете естествено. 

Ученик: Близо до мястото ни за практикуване има често вреден пушек от 
горящи листа, който се разнася по пътя ни. Трябва ли да спрем да 
практикуваме, когато това се случи? 

Учителят: В парковете листата на дърветата се събират и след това се 
изгарят, но това не влияе на практиката ви. Ако е наистина дразнещо, просто 
спрете за малко или се преместете на друго място, за да практикувате. В 
противен случай не мисля, че това има значение. 
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Ученик: Когато предмети, които използваме всеки ден, се счупят, това 
създава ли карма и същевременно губи ли добродетел или просто създава карма, 
без да губи добродетел? 

Учителят: Шакямуни е казал, че всички неща са съзнателни, и всъщност 
виждаме в други измерения, че всичко е живо. Ако вашето Трето око достигне 
нивото на Зрението на Закона, когато излезете навън или щом вратата се отвори, 
ще видите, че дори скали и стени ще ви говорят и ще ви поздравяват. Но аз ви 
казвам да гледате голямата картина, да се култивирате уверено и с достойнство и 
да не се привързвате към тези дреболии. Хората имат свой собствен начин на 
живот. Един истински самоусъвършенстващ се в Дафа може да разтвори много 
карма за един ден. Така че за самоусъвършенстващите се в Дафа, кармата не е 
толкова ужасяваща. 

Ученик: Когато правят плъзгащото движение с една ръка нагоре-надолу, 
раменете и ръцете на някои хора се движат нагоре-надолу заедно в 
плъзгащото движение и цялото тяло се движи заедно с него. 

Учителят: Това е неправилно. Раменете и тялото трябва да са отпуснати и 
да останат неподвижни. 

Ученик: Някой в дома ми е въвлечен в практика с обладаване от животни. 
Когато се опитвам да го убедя да се откаже, той не слуша. Какво трябва да 
направя? 

Учителят: Просто оставете нещата да се случват естествено. Не можете да 
контролирате нечие съзнание – можете само да го насърчавате да бъде добър. 
Ако не слуша, оставете го на мира. Учителят ще разчисти средата за истинските 
ученици и техните объркани неща няма да бъдат допуснати да влязат през 
вратата. 

Ученик: Какво ще кажете за даването на подаръци заради приятелство? 

Учителят: Няма нищо лошо в даването на подаръци заради приятелство. 
Ако двама души имат добри отношения и другият човек доброволно ви даде 
нещо, това не е проблем. 

Ученик: Ще загубя ли добродетел, ако не мога да се сдържа и проклинам 
другите или себе си наум? 

Учителят: Когато проклинате себе си, към кого бихте загубили добродетел? 
Бихте ли загубили добродетел към себе си? Но като практикуващ не можете да 
проклинате хората, тъй като дори проклинането на себе си е, защото сте се 
ядосали, а това означава, че не сте могли да се сдържите, нали? Ние наблягаме 
на Жен и не бива да удряте или да ругаете деца, както си пожелаете, 
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включително собствените си деца. Правилно е да ги възпитавате; не е добре, ако 
не учите децата си. Трябва да ги учите. Има различни начини на преподаване, но 
не можете да си позволите да се ядосвате твърде много при възпитаването на 
децата – как би могло това да бъде позволено? Не можете да се ядосвате, когато 
възпитавате деца; не се ядосвайте действително. 

Ученик: Едно пет или шестгодишно дете практикува упражненията с мен, 
но не знае Фа. Може ли все пак да се самоусъвършенства? 

Учителят: Просто кажете на детето как да бъде добър човек, като разказване 
на история. Можете просто да кажете, че Учителят е казал това и това. Ще ви 
кажа, че някои от децата тук слушат и разбират много добре. Не си мислете, че 
то не разбира толкова, колкото и вие. 

Ученик: Можем ли ние, самоусъвършенстващите се, все още да учим неща 
от текстовете на Будизма и Даоизма? 

Учителят: Абсолютно не, това е абсолютно забранено! Няма ли това да 
обърка всичко? Не е ли това поемане по различен път? Трябва да се посветите на 
една дисциплина. Разбира се, може да кажете, че не практикувате Фалун Дафа и 
използвате принципите на Фалун Дафа, за да ви ръководят в изучаването на 
други практики. Разбира се, Фа, който преподавам, може да даде насоки за 
всякакъв вид практика, тъй като всички те трябва да наблягат на 
усъвършенстването на шиншин, както правим ние. 

Ученик: След като сме изучили принципите на Фалун Дафа, какво трябва да 
бъде нашето състояние на съзнанието, когато водим ежедневния си живот? 

Учителят: Независимо дали става дума за развлекателните дейности, които 
вършите, или за нещата на обикновените хора, които ви интересуват, просто 
участвайте в тях. Това няма да повлияе на вашия гонг. Докато постепенно 
напредвате във вашата практика за самоусъвършенстване, естествено ще ги 
приемате леко, тъй като когато се култивирате до още по-високи нива, те ще 
бъдат привързаности. Но точно сега не можем да ви кажем изведнъж да се 
откажете от всичко – ако се откажехте от всичко, бихте станали Буда днес. Точно 
сега не сте в състояние да се откажете от тях. За хората, те имат интересите на 
обикновените хора, защото имат чин. 

Ученик: Когато правех упражненията, докато слушах музика на Фалун 
Дафа, чух ритмичния звук на златна камбана. Какво беше това? Беше ли 
резултат от подчиненото съзнание? 

Учителят: Не, не е било. Това е бил звук от друго измерение. Има много 
такива звуци. Не се притеснявайте за това. 
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Ученик: Когато правя упражненията, мога ли да използвам визуализация? 
Мога ли да използвам мисълта за „един енергиен канал, водещ сто енергийни 
канала“, за да помогне за навлизане в покой? 

Учителят: Нямаме умствено намерение. Ние директно се култивираме на 
високи нива, така че се постарайте да се отървете от всяка умствена дейност, 
която преследва нещо. Искате ли да добавите нещо друго? Ще объркате нещата, 
а на вас не ви е позволено да обърквате нашия набор от неща. Ако добавите 
нещо, формата на Фалун ще се изкриви. Ние говорим за стоте енергийни канала, 
които се отварят едновременно; не възприемаме подхода на един енергиен канал, 
водещ сто енергийни канала. 

Ученик: Когато става дума за хората по света, целта на тяхното 
самоусъвършенстване е да станат Просветлени Същества и да не се 
тревожат за другите. Какъв вид хора са те? 

Учителят: Будите могат да спасяват хора, но те не са създадени, за да 
спасяват хора. Мислите ли, че Буда е задължен да ви спаси? Един Архат 
завършва култивацията си, като постига състоянието, в което може да се 
освободи. Ако имате желанието да спасите всички съзнателни същества, тогава 
трябва да продължите да се култивирате по-високо. Само когато сте достигнали 
това ниво, можете да утвърдите и да станете просветлени по въпроса за 
спасяването на съзнателни същества. Говорихме за спасяването на хора. Как 
спасявате хора? Можете само да говорите с хората и да го правите по този начин, 
както аз правя. Сега може да искате да разтворите всички трудности на някого и 
да го издигнете, но в този момент ще осъзнаете, че вие самите ще паднете, преди 
да можете да го издигнете. Това е абсолютно забранено. От друга страна, 
самоусъвършенстването не е задължително да засяга другите – всичко това е 
привързаност. 

Ученик: Когато Учителят отива в чужбина да изнася лекции, инсталирате 
ли Фалуни за чужденци? 

Учителят: Той се инсталира за всички онези, които истински се култивират. 
Дафа е на Вселената и всеки с предопределени връзки от всяка страна по света 
може да го изучава и получи. 

Ученик: Могат ли лекарите по Китайска медицина да използват 
акупунктура, за да извършват лечения? 

Учителят: Разбира се, че могат. Това е работа сред обикновените хора. 

Ученик: Инсталирате ли Фалун за всеки, който участва в семинара? 
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Учителят: Не. Знам, че сред тези тук, които изучават практиката, има 
няколко индивида, които не вярват в нея, и има такива, които са скептични. Има 
и някои, които мислят, че звучи наистина добре, но които в крайна сметка все 
още не могат да се самоусъвършенстват. 

Ученик: След като Фалун бъде взет обратно от Тяло на Закона на Учителя, 
ако започнем отначало, следвайки изискванията на Учителя, ще ни бъде ли 
даден Фалун отново? 

Учителят: Наистина трябва да сте решителни относно това и ще започнете 
отначало, точно както тези, които не са изучавали практиката преди. 

Ученик: Някои ученици на Фалун Дафа казват, че могат да вземат назаем 
вашия Фалун, за да лекуват други ученици. Те също така казват, че могат да 
изследват здравословните ви проблеми за вас. 

Учителят: Това е резултатът от огромна демонична мисъл и никой 
абсолютно не трябва да им вярва! Всеки, който казва това, не е ученик на Фалун 
Дафа. Те сериозно подриват Дафа. Мислите ли, че съм стигнал дотук, без да 
знам какво са здравословните проблеми? Тези, които искат да „изследват 
здравословните ми проблеми“, първо ще трябва да могат да влязат в моето поле. 

Ученик: Как трябва да разбираме недействието? 

Учителят: То е поддържане на вашия шиншин и да не вършите нещата с 
преследване по желание. Но ако видите сериозни престъпления като убийство 
или палеж да бъдат извършвани, трябва да предприемете действия. Това е 
въпрос на вашия шиншин. 

Ученик: Когато практикувам на място за практикуване, се чувствам сякаш 
някой ми говори и че говоря с него от сърцето си. 

Учителят: Казвал съм, че самоусъвършенстването не е лесно, ако някакъв 
гонг е бил отключен, и то точно затова. Щом чуе някой да му говори или види 
нещо, той просто не може да се контролира. Той се развълнува и започва да 
общува с него, но не знае дали това е демон, или не. Дори и да не е демон, той не 
е Просветлено Същество от праведна практика. Дори да е от Небето и да не е 
зъл, той не е постигнал истински божествен статус, иначе не би се намесвал на 
самоусъвършенстващи се от праведна практика. Помислете за това, когато 
приемете неговите неща, можете ли все още да се култивирате? Вашите неща 
объркали ли са се? Развили ли сте привързаности? Не е лесно за тези, които са 
развили свръхестествени способности, да се справят добре с нещата, и не е 
лесно за тези, които са отключили гонг, да се самоусъвършенстват, и ето защо. 
Наистина е трудно! Що се отнася до това колко хора ще могат да успеят в 
самоусъвършенстването, аз наблюдавам, и тези на Небето също наблюдават. 
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